



Information session: CBSA hours of service

November 14 from 7 p.m. to 8 p.m.
Piney Community Centre (Hwy 89)
Piney, MB

The Canada Border Services Agency (CBSA) invites you to an information session regarding the upcoming adjustment of hours at the Piney port of entry and the South Junction port of entry. Following a comprehensive review of local traffic patterns, the CBSA will adjust the hours of service at Piney to 9 a.m. to 5 p.m. and the hours of service at South Junction to 8 a.m. to 8 p.m., effective November 26, 2018. These new hours will align CBSA operations with U.S. Customs and Border Protection.

The information session will provide an opportunity for area residents to give feedback and ask questions. Advance registration is not required.

Séance d'information : Heures de service de l'ASFC

14 novembre, 19 h à 20 h
Centre communautaire Piney (route 89)
Piney (MB)

L'Agence des services frontaliers du Canada (ASFC) vous invite à une séance d'information au sujet des changements à venir aux heures d'ouverture du point d'entrée de Piney et du point d'entrée de South Junction. Comme suite à un examen exhaustif des tendances de circulation locales, les heures d'ouverture de Piney seront de 9 h à 17 h et les heures d'ouverture de South Junction seront de 8 h à 20 h dès le 26 novembre 2018. Ces nouvelles heures aligneront avec celles du Service des douanes et de la protection des frontières des États-Unis.

La séance d'information permettra aux résidents d'émettre des commentaires et de poser des questions. Il n'est pas nécessaire de s'inscrire à la séance.



Canada Border
Services Agency

Agence des services
frontaliers du Canada

Canada